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Małżeństwo jest to święty związek, łączący dwie kochające się osoby. Małżeństwo należy do
jednego z siedmiu sakramentów religii chrześcijańskiej. Jest to bardzo ważny sakrament, jeśli
się go przyjmuje, to zrywając stosunki ze swoim współmałżonkiem, popełnia się grzech,
zdradza się Boga.  Obecnie wiele młodych par postanawia utrwalić swoje stosunki nie tylko
pieczęcią w paszporcie, lecz przede wszystkim „zatwierdzić je w niebie”. Małżeństwo jest to
sakrament, podczas którego związek małżeński błogosławi sam Bóg. 
    Przyjemnie obserwować, jak każdego tygodnia w kościołach naszego miasta młode pary
otwierają drzwi do Boga. To wszystko wygląda ładnie, lecz po jakimś czasie wiele zakochanych
par zapomina, że miesiąc, rok lub dwadzieścia lat temu przyjęły one jeden z sakramentów
świętych, że to nie jest pieczątka, która może być, a może nie być (w przypadku rozwodu). Ślub
to coś większego, jest to uwielbienie Boga. †    Lecz ludzie niszczą swoje stosunki, zdradzają
siebie nawzajem i Boga. Liczba rozwodów na Białorusi corocznie się zwiększa. 
           Na Białorusi w pierwszym kwartale 2012 roku statystyka wykazała 87,5% rozwodów. Zarejestrowano 11158 par małżeńskich, rozpadło się 9766 par.  
        
      
    Z czym to się wiąże? Czy ludzie rozumieją znaczenie małżeństwa, czy są odpowiedzialni,
kiedy przed ołtarzem składają przysięgę wierności i życia razem aż do śmierci? Wyniki
rozwodów świadczą o tym, że nie. Człowiek zapomina o wszystkim. Niejasne jest jedno:
zapomina czy być może w momencie zawarcia małżeństwa nie uświadamiał sobie mocy
powiedzianych słów, mocy połączenia serc.
    Wiele par ma taki stosunek do małżeństwa, jak do koniecznej pięknej uroczystości. Niepokoi
ich opinia publiczna, uważają oni, że takie są zasady, że należy się zachowywać jak wszyscy,
jednak nie uświadamiają sobie rzeczy najważniejszej. Uroczystość zawarcia małżeństwa
rzeczywiście jest ładna i konieczna, lecz należy pozostawać wiernym Bogu. Należy zrozumieć,
że próbujemy okłamać nie siebie, nie małżonka, a Boga. Każdy człowiek jest grzeszny, ale
łamanie przysięgi sakramentów jest grzechem ciężkim. Należy zrozumieć znaczenie
sakramentu małżeństwa, przeniknąć sercem, usłyszeć Boga i nauczyć się wybaczać,
ustępować i być pokornym.
    Zawierając związek z innym człowiekiem, należy być gotowym do trudności, niezrozumienia,
wybaczenia, przecież ludzie biorą ślub nie po to, aby uczynić siebie szczęśliwymi. Jean Russo
mówił: „Kochać to znaczy zapomnieć o sobie”. 
    A w dzisiejszych czasach da się zauważyć brak zrozumienia, pokazywanie charakteru,
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agresję, pierwszeństwo. Jeśli kochacie Boga, to wasz stosunek do Niego jest widoczny w
relacjach z ukochaną osobą, z którą razem kroczyliście do Boga, do wiary. 
    Cytując słowa Anny Romanowej: „We wszystkich próbach szukaj cierpienia, a nie jego
pozbawienia; jeśli na nie zasługujesz, ono niebawem do ciebie przyjdzie”, chce się dodać, że
Bóg widzi wszystko i za wszystko wynagrodzi lub ukarze. 
           Co dla współczesnej młodzieży kryje się pod pojęciem „ślub”?
     1. Małgorzata Guziewicz:
    – To znaczy, że jesteś gotów spędzić całe życie z tym człowiekiem, ufasz mu, jesteś pewny siebie i rodziny. Wiesz, że z każdej trudnej sytuacji razem znajdziecie wyjście. Jest to związek zawarty w niebie na całe życie. 
   
    2. Helena Karpuk:
    - Dla mnie jest to zawarcie związku z ukochaną osobą przed Bogiem, ale tylko raz i na zawsze. 
   
    3. Wiktor Żywuszko:
    - Dla mnie jest to miłość do żony. 
   
    4. Dmitrij Gorkowski:
    - Jest to przysięga wierności do końca życia. Trzeba jej się trzymać do końca dni, w przeciwnym razie po co brać ślub? Uważam, że brać ślub należy wtedy, kiedy para jest do tego gotowa. 
   
    5. Natalia Skomoroszko:
    - Ksiądz błogosławi młodą parę na szczęśliwe życie rodzinne, na rodzenie dzieci i ich wychowywanie.  
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